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BOSTON 4 Days 
 

Day 1: Ottawa - Boston  
We depart Ottawa early at 7:00 in the morning for Boston, the famous cultural and historical city of America. 

We will pass the custom and have a lunch break on the way. Upon arrival, we will visit the famous Quincy Market 

where you can have your free time and dinner. We will head to the Boston famous historical development road - the 

Freedom Trail, which is a more than 3 km street made of by red brick. Along with the Freedom Trail, you can visit 

Boston Public Garden, Old South Meeting House, Old State House, Faneuil Hall, Old North Church, and Paul Revere 

House. Dinner time you can have your food at Quincy Market, or try a delicious Chinese supper in Boston 

Chinatown.  Around 8:00 pm we will go to our hotel: Best Western or similar. 

 

Day 2: Boston  
After breakfast, we will leave the hotel around 8:00 am for a city tour in Boston. We will visit the two famous 

universities in the world: Harvard University and the Massachusetts Institute of Technology. After that, we will take 

the Super Duck cruise tour to enjoy the scenery and Boston history by land and water. Then we will visit the New 

England Aquarium, one of the premier visitor attractions in Boston. This Aquarium  is a global leader in ocean 

exploration and marine conservation. Dinner time you can have your food at Quincy Market. Tonight you will use the 

same hotel as last night. 

 
 

Day 3: Boston – Rhode Island   
We will leave the hotel around 7:30 am for  Rhode Island. Upon arrival, we will visit the most lavish house in 

America – the Marble House, which was built in 1892 and furnished at a cost of $11 million. The next house is The 

Breakers – the 70 rooms villa built by leading American architect Richard Morris Hunt for Cornelius Vanderbilt II 

and his wife, its interiors include rich marbles and gilded rooms. Afterward, we can enjoy the Cliff Walk along the 

eastern shore of Newport, Rhode Island, famous for its walk with one side showing the natural beauty of the ocean 

shoreline. We will end our day by dropping by Brown University on the way back to our hotel which is the same one 

as last night. 

 

Day 4: Boston  - Ottawa 

After breakfast, we will leave the hotel around 8:00 am for the Boston Premier Outlets on the way back to our home. 

We will have our lunch in the outlets and departure for Ottawa at 1:00 pm. We will make a stop at a duty-free shop at 

around 6:30 PM and arrives in Ottawa at 10:00 PM. Have a wonderful trip! 

 

  Type Quad Triple Double  Single Child 

  Fare ＄289 $339 ＄419 ＄679 ＄289 
 

The above fares are for information only and subject to change according to seasons. 

Fares cover bus travel, hotel accommodation, tour guide. 

Fares do not cover meals, service charge US$32 for tour guide and driver, entrance fee US$120 and travel insurance. 

All customers are strongly recommended to arrange their own travel insurance, our staff will be happy to assist. 

MidEarth Travel reserves the right to cancel or amend the itinerary when necessary.  

All customers are strongly recommended to arrange their own travel insurance, our staff will be happy to assist. 

 

Please ensure you have valid passport and VISA to enter the country concern.  

  

 



波斯顿罗德岛四日游 

第1天 渥太华 – 波斯顿 

1．早晨7点从渥太华出发，通过美国海关後继续前行，途中将在Manchester用午餐。 

2．之後前往美國歷史文化名城波斯顿， 參觀波士頓市中心著名的昆西市場Quincy Market，團友

可在此游览選購各種精美紀念品，以及品嘗世界各地美味小吃。 

3. 沿充滿古蹟的"自由小徑"參觀美國獨立戰爭根據地－舊政府大樓、白色尖頂的公園街教堂、金色圓頂

的州議會廳，市中心的波士頓公共花園等名勝古蹟，晚餐可在昆西廣場或中國城享用。 

4. 晚餐后下榻波斯顿附近三星级酒店。 

  

第2天 波斯顿 

1．酒店早餐后， 首先前往參觀哈佛大學校園，您可觸摸哈佛先生銅像據說摸此像可增加智慧，

跟隨穿著新英格蘭傳統服飾的導遊漫步在這所世界排名第一的大學校園裏，講述著每棟看似平淡

無奇的建築裏深厚的名人歷史，感受曾經產生40位諾貝爾獎得主，8位美國總統的的校園氣氛。

隨後可參觀被稱為"世界工程師搖籃"的麻省理工學院，代表了1861年以後工程學和技術方面世界

頂級教育水平。  

2. 午餐后前往波斯顿市中心港口乘坐水路两用船 Super Duck Cruise, 领略波斯顿的城市风貌和

历史故事。 

3. 然後我們將參觀新英格蘭水族館，這是波士頓的主要旅遊景點之一，該水族館是海洋勘探和海洋保護

的全球領導者。 

4．晚餐後下榻前一晚相同之酒店。 
 

第3天 波斯顿 – 罗德岛   

1. 早餐後從酒店出發，前往美國迷你洲 - 羅德島 Rhode Island。 

2. 抵達後沿着風景怡人十英裡長的濱海公路欣賞秀丽美景, 參觀由500000立方尺雲石和黃金精雕

細琢而成的千萬豪宅雲石宮 the Marble House，以及北美最富麗堂皇的聽濤山莊 the Breakers，

了解范德比家族 the family of Vandeubilt 和美国十九世纪末的镀金时代历史 。 

3. 之後前往山崖小徑, 欣賞如詩如畫的新港海灣。 

4. 离开罗德岛顺路参观著名的布朗大学 Brown University 

5. 晚餐後下榻 前一晚相同之酒店。  
  

第4天 波斯顿 -渥太华 

1.酒店早餐后，前往波斯顿城边Premier Outlets 购物两小时。 

2.之後启程返回渥太华，途径美加边境免税店购物休息后，约晚9点抵达渥太华。 
 

团费： 
 

  四人房   三人房 二人房 單人房 小童 

費用 ＄289 $339 ＄419 ＄679 ＄289 

 
费用包括：  旅游巴士，酒店及行程所指定的旅游节目。 

费用不包括：膳食，服务费 US$32，景点门票$120，个人旅游保险。所有入場費用依季節變化，僅為參考。 

特别情况下旅行社保留取消或更改行程的权利 


